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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 180 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Στην Αθήνα, σήµερα την 6η Νοεµβρίου 2018, ηµέρα της εβδοµάδας Τρίτη και ώρα 16:00 

συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου, περιόδου 2017-

2018, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), στο Regus Athens 

Tower Center (Πύργος Αθηνών), κατόπιν της από 9 Οκτωβρίου 2018 πρόσκλησης του 

Προέδρου του ∆ιοικητικού Συµβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειµένου να 

συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις από 

το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία 

Θέµα 5: Ταµειακή ενηµέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 

Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

1. Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

3. Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

4. Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

5. Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

6. Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ  

7. Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωµάς, το µέλος Μ.Σιγάλας 
(Photovoltaic) και τα αρωγά µέλη Αλέξανδρος Ζαχαρίου και Παναγιώτης Κουβαράς. 
 

Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι παρίστανται αυτοπροσώπως 
όλα τα µέλη του ∆Σ, συνεπώς το ∆Σ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης µε κατά σειρά συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης. 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 

Ο Γραµµατέας παρέδωσε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη 

σταλεί µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 

προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
Όλα τα µέλη αφού ανέγνωσαν τα πρακτικά υπέγραψαν εγκρίνοντας το πρακτικό χωρίς 
παρατηρήσεις. 
 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς. 
 

Ο κ. Στέλιος Ψωµάς ενηµέρωσε τα µέλη για τις τελευταίες εξελίξεις σε ότι αφορά στα 

εξής θέµατα: 

 

- Σχέδιο υπουργικής απόφασης για την εφαρµογή του net-metering, virtual net-metering 

και αποθήκευση σε συστήµατα αυτοπαραγωγής. Εντός του Νοεµβρίου αναµένεται να 
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αποστείλει η ΡΑΕ την τελική πρόταση προς το ΥΠΕΝ και στη συνέχεια εκκρεµεί η 

υπογραφή από τον υπουργό για να µπει σε ισχύ. Η εκτίµηση είναι πως αυτό θα γίνει 
αρχές ∆εκεµβρίου. 

 

- Απεστάλη επιστολή προς το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης για το θέµα της 
εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε γαίες υψηλής παραγωγικότητας και ζητήθηκε 
συνάντηση µε την πολιτική ηγεσία του υπουργείου. 

 

- Για το θέµα της θέσπισης ταρίφας για µικρά συστήµατα, το ΥΠΕΝ προσανατολίζεται να 

θεσπίσει τιµή για µέχρι 100 kWp. Η πιο πιθανή ηµεροµηνία υπογραφής της σχετικής ΥΑ 

είναι το Q1-2019. 

 

- Συζητήθηκε ακόµη το θέµα της αυτοπαραγωγής εκτός του προγράµµατος ενεργειακού 

συµψηφισµού (net-metering). Αφορά κυρίως µεγάλες επιχειρήσεις και βιοµηχανίες. Ο κ. 

Ψωµάς έχει συγκεντρώσει όλες τις σχετικές ρυθµίσεις και θα τις αποστείλει σε όλα τα 

µέλη. 

  

Τα µέλη του ∆Σ αλλά και τα παρευρισκόµενα µέλη έκαναν διευκρινιστικές ερωτήσεις 
στον κ. Ψωµά και έλαβαν τις απαντήσεις από αυτόν. 
 

 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

 

Οι κ. Καπέλλος και Ψωµάς παρέστησαν ως οµιλητές στο Συνέδριο “Εξοικονόµηση 

ενέργειας, Τοπική Ανάπτυξη, Επιχειρηµατικότητα” που οργάνωσε η A-energy στις 10 

Οκτωβρίου 2018 µε θέµατα την εµπειρία και τις εντυπώσεις των επενδυτών από τους 
πρόσφατους ανταγωνιστικούς διαγωνισµούς αλλά και το πρόγραµµα GSS-VET στο οποίο 

συµµετέχει ο Σύνδεσµος. 
 

Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία  

 

Μετά από σχετικό αίτηµα των οργανωτών της Έκθεσης VERDETEC, ο Σύνδεσµος θα 

οργανώσει συζήτηση/παρουσίαση στο χώρο της έκθεσης το Σάββατο 16/2/2019, µεταξύ 

16.00 και 19.00 

 

Θέµα 5: Ταµειακή Ενηµέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 

- Έχει µπει στα ταµεία του Συνδέσµου η δεύτερη δόση του προγράµµατος GSS-VET 

(22.500€).  

 

 

(α.) Το ταµείο του ΣΕΦ είναι: 
• Καταθέσεις στην Alpha Bank 9.11.2018 ποσό 43.396,23 €.  

• Καταθέσεις στην Πειραιώς 9.11.2018 ποσό 71.140,57 €.  

• Καταθέσεις στην Εθνική 9.11.2018 ποσό 1.000 €.  

• Μικρό ταµείο 240,23 €. 

Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 115.777,03 €.  

Μεταφέρθηκε το ποσό των 50.000 ευρώ από την Alpha Bank στην Τράπεζα 

Πειραιώς που χρησιµοποιείται για τις ηλεκτρονικές συναλλαγές. 
 

Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
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Η πραγµατοποίηση του επόµενου ∆Σ θα γίνει την Τρίτη 4 ∆εκεµβρίου 2018 και ώρα 

16.00, στο Regus Athens Tower Center (Πύργος Αθηνών), Μεσογείων 2-4, στον 20
ο
 

όροφο 

 

Όποιος επιθυµεί  µπορεί να χρησιµοποιήσει το υπόγειο πάρκινγκ του Πύργου Αθηνών για 

να παρκάρει το αυτοκίνητό του, µε ειδική προσφορά της Regus: κόστος 5 ευρώ ανά 

αυτοκίνητο και ανά ηµέρα.  

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το πρόχειρο  

Πρακτικό. 

 

 

 

Ο Πρόεδρος ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  

Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 
Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 

Μέλος  ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

 

      Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ  

 

Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

 


